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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

MVDr. Hrdlík: 

Neviem, či ste si všimli u ostatných dedinách, keď prídu Vojčice, Milhostov, sú tam merače 

rýchlosti. V Trebišove ešte nie je taký merač rýchlosti, hlavne z tej južnej strany, ktorá je dosť 

dlhá ulica, M. R. Štefánika, jak prichádzajú z južnej strany od pumpy Slovnaft, tam by sa 

hodilo niečo také a potom za pekárňou, tam je druhá taká dlhá rovinka, kde si niektorí, hlavne 

mladí vodiči tam troška merajú si svoje ego. Skúsme nad tým porozmýšľať, merače rýchlosti.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- prednosta MsÚ 


